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ZÁPIS ZE SHROMÁŽDĚNÍ Č. 10 
ze dne 13. října 2021 

 
Schůze shromáždění Společenství Terezínská 701 (dále jen „SVJ“) byla svolána vyvěšením 
pozvánky na domovní vývěsce společenství, distribucí pozvánek do schránek vlastníků a 
rozesláním pozvánek elektronickou poštou. 
Schůze byla zahájena v 19:10 za účasti celkem 109 členů společenství (z toho 49 zastoupených 
na základě plné moci, viz příloha č. 1 tohoto zápisu), představujících 63,042 % všech hlasů – 
bylo konstatováno, že shromáždění je usnášeníschopné. Prezenci ověřili Petr Novák a Lucie 
Caltová; prezenční listina je v příloze č. 2 tohoto zápisu. 

I.  
Předseda výboru SVJ Ing. Petr Novák přednesl zprávu o činnosti výboru, hospodaření SVJ a 
o činnosti správce Mgr. Lucie Caltové za roky 2017 až 2020. Dále stručně informoval přítomné 
vlastníky o činnosti výboru SVJ a správce od počátku roku 2021. 

II.  
Na základě přednesené zprávy a krátké diskuse o některých záležitostech, týkajících se zejména 
hospodaření SVJ a plánovaných investic do domu, bylo hlasováno o následujících bodech: 
1. Shromáždění ve smyslu čl. VI odst. 2.4 Stanov SVJ schvaluje jednomyslně účetní závěrku 

a zprávu o hospodaření SVJ a správě domu za rok 2017, za rok 2018, za rok 2019 a za rok 
2020. 

2. Schůze shromáždění ve smyslu čl. VI odst. 2.3 Stanov SVJ zvolila následující členy výboru 
SVJ pro funkční období od 14. 10. 2021 do 13. 10. 2024: 

Ing. Milan Fičura – 63,04 % všech hlasů SVJ; Ing. Petr Novák – 63,04 % všech hlasů SVJ; 
Ing. Leslav Pasovský – 63,04 % všech hlasů SVJ; Ing. Vlastimil Straka – 63,04 % všech 
hlasů SVJ; Martin Žák – 63,04 % všech hlasů SVJ. 
Schůze shromáždění dále ve smyslu čl. VII odst. 14 Stanov SVJ zvolila následujícího 
náhradníka za člena výboru, jehož členství by skončilo před uplynutím funkčního období: 
Ing. Marcel Sikora – 63,04 % všech hlasů SVJ. 

3. Shromáždění jednomyslně pověřuje výbor, aby zahájil přípravné práce na kompletní 
opravu fasády bytového domu Terezínská 701, včetně výměny oken, zejména nechal 
vypracovat projekt pro oslovení potenciálních dodavatelů a provedl analýzu možného 
financování takto rozsáhlé investiční akce. 

Náklady spojené s vypracováním projektu budou hrazeny z fondu oprav. O konkrétním 
dodavateli a způsobu financování rozhodne následně Shromáždění ještě před zahájením 
prací na vlastní rekonstrukci. 

4. Shromáždění dále 98,95% většinou (0 % bylo proti; 1,05 % se zdrželo hlasování) pověřuje 
výbor, aby poptal a vysoutěžil nabídky na provedení opravy povrchů podlah v garážích. 
O případné realizaci zakázky rozhodne následně Shromáždění. 

5. Shromáždění se jednomyslně usneslo, že vzhledem k tomu, že nebyl zaznamenán 
výraznější rozdíl mezi součtem náměrů na bytových vodoměrech a hodnotami naměřenými 
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na patním vodoměru, může být hromadná výměna bytových vodoměrů odložena minimálně 
do roku 2022, a to i přes překročení stanovené ověřovací doby měřidel. Pro účely 
rozúčtování budou měřidla nadále používána jako měřidla poměrová. 

6. Shromáždění jednomyslně pověřilo výbor, aby posoudil aktuálně dostupné možnosti a 
připravil nabídky na výměnu bytových kalorimetrů, které předloží na příští schůzi 
shromáždění. 

III.  
V souladu s pozvánkou přednesl předseda výboru informace k aktuálnímu stavu plnění fondu 
oprav spolu s návrhem výboru na navýšení příspěvku do fondu oprav na částku 15 Kč za m2, 
přičemž zdůraznil, že poslední změna výše příspěvku proběhla před 10 lety. 
Shromáždění nejprve jednomyslně souhlasilo s výborem navrženým navýšením příspěvku na 
15 Kč za m2. Na návrh několika členů společenství bylo následně ještě hlasováno o navýšení 
příspěvku na 20 Kč za m2. Vzhledem k tomu, že nový návrh byl schválen, bylo předchozí 
usnesení revokováno a nahrazeno níže uvedeným usnesením: 
Shromáždění ve smyslu čl. VI odst. 2 Stanov SVJ schvaluje 83,71% většinou (1,39 % bylo 
proti; 14,90 % se zdrželo hlasování) navýšení příspěvku do fondu oprav na 20 Kč za m2, a to 
s účinností od 1. ledna 2022. 

Pozn. Vzhledem k současným dynamickým cenovým změnám u řady dodávaných služeb 
nebude nyní provedena avizovaná restrukturalizace výše záloh na jednotlivé služby, jak bylo 
schváleno na minulém shromáždění. Úprava výše záloh na jednotlivé služby tak, aby lépe 
reflektovaly skutečnou výši nákladů, bude provedena nejdříve po vyúčtování za rok 2021. 

 
Protokoly o hlasování, která nebyla učiněna jednomyslně, jsou přílohou č. 3 tohoto zápisu. 

IV.  
Předseda výboru shromáždění informoval, že na základě několika dotazů na možnosti umístění 
vnější jednotky bytové klimatizace se výbor touto problematikou zabýval a dospěl k závěru, že 
venkovní klimatizační jednotku lze umístit pouze na balkón (nebo terasu), který přísluší k dané 
bytové jednotce a to tak, že klimatizační jednotka bude stát na zemi (z estetických i technických 
důvodů). Odvod kondenzátu z vnitřní klimatizační jednotky (jednotek) je v ideálním případě 
vhodné řešit uvnitř bytové jednotky do odpadu (kanalizace), eventuálně je možné kondenzát 
odvést ven, ale pouze tak, aby odkapávající voda neobtěžovala ostatní obyvatele domu a 
nepoškozovala fasádu. Zároveň je vlastník bytu povinen poskytnout nezbytnou součinnost při 
opravách či rekonstrukci domu, a to včetně případné dočasné demontáže vnější jednotky na své 
náklady. 
Předseda výboru v souvislosti s krachem skupiny Bohemia Energy dále informoval vlastníky, 
že stávající dodavatel elektrické energie pro společné prostory domu a garáže společnost Amper 
Market (člen skupiny BE) zatím stále plní smlouvu a dodává elektřinu za fixovanou cenu. 

Výbor upozornil vlastníky bytů zejména v posledním patře na nutnost včasného odstraňování 
nežádoucích náletových dřevin z teras a balkonů a upozornil, že v opačném případě bude 
náletová vegetace odstraněna na náklady příslušné bytové jednotky. 
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Výbor dále konstatoval, že nehodlá investovat do úpravy přístřešků na nádoby na směsný odpad 
tak, aby byly uzamykatelné. Praktické zkušenosti z vedlejšího domu v Bechlínské ulici ukazují, 
že toto opatření nijak nebrání hromadění velkoobjemového ani jiného odpadu v okolí 
přístřešků. V souvislosti s tím upozornil výbor obyvatele domu, že prostory přízemí domu ani 
venkovní přístřešky na kontejnery nejsou určeny pro „charitativní“ bazar ani darování 
nepotřebného šatstva či předmětů, natož na odkládání velkoobjemového odpadu, pro který jsou 
na území hlavního města bezplatně k dispozici sběrné dvory. 

Správce rovněž upozornil na opakované neoprávněné odkládání různých předmětů v prostoru 
garáží a odvětrávacích výklenků. Tyto věci musí být následně odstraňovány na náklady celého 
SVJ. Zdůraznil, že pro odložení velkoobjemového odpadu včetně použitých pneumatik existují 
sběrné dvory. Všechny neoprávněně odložené předměty budou bez předchozího upozornění 
okamžitě likvidovány, pokud se jejich majitel předem nedohodne se správcem, že hodlá danou 
věc do prostor garáže dočasně umístit. 

Výbor informoval shromáždění, že plánované oplocení části zatravněných ploch kolem domu, 
které bylo schváleno na shromáždění v roce 2015 nebude realizováno, neboť se vzhledem 
k prostorové dispozici nepodařilo najít shodu na takové části pozemku, kde by bylo smysluplné 
požadovanou uzavřenou relaxační plochu vytvořit. 

Výbor dále informoval, že správce bude jednat s městskou částí o možnosti osazení dodatkové 
tabulky (vyhrazené stání) pod dopravní značkou parkoviště, která je umístěna na rohu domu. 

Výbor upozornil obyvatele domu, aby ve vlastním zájmu nedávali zarážky do dveří mezi 
chodbou k bytům a prostorem před výtahem a respektovali umístěné označení, neboť se jedná 
o požární úseky a dveře, které mají za úkol v případě požáru chránit majetek a lidské životy. 
Předseda výboru dále informoval shromáždění o nezdařeném pokusu o podvodný zápis změny 
statutárního orgánu do obchodního rejstříku v září 2020, na který výbor neprodleně reagoval 
podáním trestního oznámení. Podobně postiženy byly desítky až stovky SVJ v rámci celé 
republiky. 
Požadavek několika majitelů bytů v 5. patrech na hromadnou instalaci hrotů proti holubům před 
terasami v 6. patrech nebude realizován s ohledem na plánovanou rekonstrukci fasády. 
Nicméně správce nabídl součinnost při zprostředkování instalace těchto hrotů, a to na náklady 
majitelů jednotek v 5. patře. 
Výbor na závěr shromáždění zdůraznil důležitost hlášení změn v kontaktních údajích vlastníků 
i nájemníků (e-mail, telefon, adresa) správci. 

V.  
Schůze shromáždění byla ukončena ve 21:10. 
 

Předsedající: Petr Novák  __________________  
 

Zapsal: Blanka Nováková  __________________  


